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Abstract (en)
The method involves driving a printing and driving cylinder and downstream driving cylinders (26, 30) of a rotary printing press (2) in synchronized
way, during normal operation. A differential braking is applied for the printing and driving cylinder and the downstream driving cylinder in case of
breaking of a paper tape (4). The tape is unwounded from a coil by an unwinding unit (6), and the tape is printed by printing units (U1, U2, U3, U4).
The printed tape is dried by a drying unit (8), and the dried tape is cooled by a cooling unit (10).

Abstract (fr)
Ce procédé s'applique a une presse rotative du type comprenant des cylindre (18) d'impression et d'entrainement d'une bande (4) a imprimer, et
au moins un cylindre (26, 30) d'entrainement de la bande (4), disposé en aval des cylindres d'impression (18) dans le sens de défilement de la
bande (4), Selon ce procédé, en fonctionnement normal, on entraine lesdits cylindres (18) d'impression et d'entrainement et le ou chaque cylindre
d'entrainement (26, 30) aval de fagon synchronisée, et, en cas de rupture de la bande (4), on met en oeuvre une étape de freinage différentiel
desdits cylindres (18) d'impression et d'entrainement et du ou de chaque cylindre d'entrainement (26, 30) aval.
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